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Zápis z 10. pracovního setkání zástupců mikroregionů Olomouckého kraje

Termín a místo konání: 8. 10. 2008, Bouzov, Mikroregion Litovelsko

Program
Přivítání účastníků
Na úvod setkání přítomné přivítal starosta obce Bouzov Ing. Zdeněk Foltýn a předseda 
Mikroregion Litovelsko pan MVDr. Vojtěch Grézl, za Krajský úřad Olomouckého kraje vedoucí 
oddělení regionálního rozvoje Ing. Marta Novotná. 

Volná diskuse s představiteli Olomouckého kraje
MUDr. Jitka Chalánková, náměstkyně hejtmana

- v POV na rok 2009 je opět navržena částka 60 mil. Kč
- Olomoucký kraj podpořil všechny MAS v kraji
- o čerpání POV za rok 2008 bude prezentace v rámci programu setkání

Ing. Pavel Sekanina, náměstek hejtmana 

- omluva pana hejtmana ze setkání zástupců mikroregionů
- informace o OP LZZ

Ing. Pavel Horák, 1. náměstek hejtmana 
- informace o možných návrzích změn v rámci procesů ROP Střední Morava
- jednou z navrhovaných změn by mohlo být zacílení výzev na správné plnění 

monitorovacích indikátorů a ukazatelů
- další z navrhovaných změn by mohlo být nastavení procesů v rámci výzev, kdy by se 

předkládali nejprve pouze projektové náměty, a teprve po jejich schválení by se 
dopracovali do podoby projektových žádostí, tzv. dvoufázovost

- v žádném případě se neuvažuje o zvyšování spoluúčasti žadatelů
- všechny případné návrhy změn budou projednávány ve Výboru regionální rady

Prezentace Mikroregionu Litovelsko – projekt „Obnova venkovské krajiny Litovelska -
zvyšování kvality života obyvatel“
MVDr. Vojtěch Grézl (starosta města Litovel)

Předseda mikroregionu Litovelsko informoval podrobně o aktivitách mikroregionu 
v současnosti, o zajištění základní vybavenosti obcí, o podpoře dopravní obslužnosti, o 
podpoře škol na vesnici, o zachování krajiny – biopásy pro zvěř a živočichy, o podpoře
agroturistiky, o podpoře chovu koní a hipoterapie, o podpoře obnovy drobných sakrálních 
staveb. 
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Prezentace Mikroregion Litovelsko – projekt „Poznávací seminář pro zástupce 
mikroregionů Olomouckého kraje“
Mgr. Marta Husičková (starostka městyse Náměšť na Hané)

Starostka městyse Náměšť na Hané informovala o projektu poznávacího semináře pro 
zástupce mikroregionů Olomouckého kraje a zkušenostech z jednotlivých navštívených 
organizací a jejich projektů týkajících se rozvoje venkova.

Prezentace obce Bouzov 
Ing. Zdeněk Foltýn (starosta obce Bouzov)
Starosta obce Bouzov představil obec, informoval o jednotlivých aktivitách obce. Bouzov jako 
jedna z mála obcí hlásí nárust obyvatelstva, s tím souvisí výstavba nových domů a podpora 
školy jako základu dobré a kvalitní výuky (výstavba tělocvičny a 9 bytových jednotek v objektu 
školy). Obec se zasadila o obnovu Panských rybníků a odstranění skládky. V loňském roce 
slavila 690 let od vzniku, vydala knihu "Bouzovsko krajina & lidé". Obec do budoucna plánuje: 
opravu kulturního domu, opravu náměstí a autobusové točny, opravy drobných sakrálních 
staveb – křížů a božích muk. V loňském roce byla realizována stavba teplovodní přípojky na 
hrad Bouzov za pomoci Olomouckého kraje a letos bude část hradu vytápěna i zimním 
období (využití k rozvoji turismu). 

Aktuální informace o Regionálním operačním programu Střední Morava
Ing. Zdeněk Bogoč (Úřad regionální rady)

Zástupce úřadu předal informace o aktuálním stavu ROP Střední Morava. 

D: Kdy budou další výzvy?
O: Optimalizace dokumentace v rámci ROP bude ukončena v únoru 2009 a teprve po tomto 
termínu budou vyhlášeny další výzvy. Bude se zvyšovat počet kontrolovaných projektů.

D: Jaký je počet neuspokojených projektů? Kde lze informaci získat?
O: Informace bude předána z ÚRR na Krajský úřad Olomouckého kraje a bude rozeslána 
všem účastníkům setkání.

D: Jak ovlivní kurzové ztráty výši finančních prostředků v ROP?
O: Kurzové ztráty způsobily snížení finančních prostředků zhruba o 5 miliard Kč. 

Projekt Podpora rozvoje Olomouckého kraje 2008-2010
Ing. Marta Novotná (oddělení regionálního rozvoje Krajského úřadu Olomouckého kraje)

Zástupkyně Krajského úřadu Olomouckého kraje představila projekt a jeho jednotlivé aktivity.

Prezentace MAS Moravská cesta
Tomáš Spurný (předseda MAS Moravská cesta)

Zástupci informovali o aktivitách MAS v letošním roce a aktuálních projektech, které MAS
předložila.
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Prezentace SZIF
Ing. Markéta Kůrková (Státní zemědělský intervenční fond)

Zástupkyně SZIF informovala o aktuálním dění v rámci PRV.

D: Jaké jsou souhrny převisů v jednotlivých osách?
O: Informace jsou k dispozici na SZIF a budou předány Spolku pro obnovu venkova ke 
zveřejnění.

D: Finančních prostředků pro venkov v ose IV. LEADER je málo, jsou možné přesuny mezi 
osami?
O: Procentuální rozložení finančních prostředků mezi osami bylo už zasláno do Bruselu. 
Pokud by nastala změna, musela by být vyvolána silným tlakem.

Vyhodnocení programu obnovy venkova 2008, Návrh Programu obnovy venkova 2009
Josef Londa, Mgr. Libor Dorňák (oddělení regionálního rozvoje Krajského úřadu 
Olomouckého kraje)
Zástupci oddělení regionálního rozvoje Krajského úřadu Olomouckého kraje informovali o 
Programu obnovy venkova za rok 2008 a návrhu Programu obnovy venkova na rok 2009.

Prohlídka Galerie v podhradí a Sklářské minihutě
Velké poděkování patří starostovi obce Bouzov a provozovateli areálu za informace o 
aktivitách Galerie v podhradí a Sklářské minihutě.

Zapsala: Ing. Leona Valovičová




